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Bridel

apartment - 2 bedrooms
76 m2

This beautiful two-bedroom apartment with high-end amenities in Bridel has been rented!

With a surface area of 76 m2, it features an entrance with closets, an open fully equipped kitchen leading to a living room with access to a large 35m2 South-
facing terrace overlooking the forest. Two bedrooms with built-in closets and terrace access, a shower room with toilet, and a separate toilet complete the
layout. Additionally, two indoor parking spaces, a cellar, and a laundry room in the basement are included.

Bridel is highly regarded as one of the most desirable locations in the country. It offers convenient access to all amenities, close proximity to the city center,
and is surrounded by a beautiful forest.

If you need any further information or an estimate of your property, feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Ce superbe appartement deux chambres aux prestations haut de gamme à Bridel a été loué !

D’une superficie de 76 m2, il comprend une entrée avec placards, une cuisine équipée ouverte sur un séjour avec accès à une grande terrasse de 35m2
orientée Sud avec vue sur la forêt, deux chambres équipées de placards avec accès à la terrasse, une salle de douche avec wc ainsi qu’un wc séparé. S’y
ajoutent deux emplacements de parking intérieur, une cave et une buanderie en sous-sol.

Encerclée par une sublime forêt, Bridel est l’un des endroits les plus recherchés du pays grâce à sa proximité avec la nature et son accès rapide à toutes les
commodités.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_rap_22243 / year of construction : 2024 / cpe : aa
elevator / laundry room / separate wc / cellar / terrace / videophone / smoke detector / triple glazing / gas / garage / 1 bathroom(s)
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